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Enterprise Introduction
深圳市奥普达光电技术有限公司成立于2007年，是一家专业从事激光产品研发、设计、生产、

销售为一体的综合性高新技术企业。

Established in 2007, Shenzhen Optlaser Technologies Co., Ltd. is a comprehensive 

high-tech enterprise specializing in the research and development, design, 

production, and sales of laser products.



公司2007年创立于深圳，创业以来，我司拥有激光器的光机电设计，装校工艺，光电检测，光学整形和耦合，系统集成等完整的激光器生产线。产品已广泛应用于激光夜视、舞台灯光、激光演示、激光亮化、3D打

印、科研、工业测量和检测、医疗器械等领域。

Since the company started in 2007, our company has had a complete laser production line, including laser opto-mechanical design, mounting and calibration process, photoelectric detection, optical shaping and coupling, system 

integration, etc. Our products have been widely used in laser night vision, stage lighting, laser demonstration, laser lighting, 3D printing, scientific research, industrial measurement and testing, medical equipment, etc.

我们的研发人员均为本科及以上学历，其中部分核心人员光电产品从业经验超过20年。总公司在一批高素质的工程技术人员、管理人员和训练有素的员工队伍努力下，在行业类率先拿到了国家高新技术企业和深圳

高新技术企业的荣誉称号。凭借完善的质量检测、监控、反馈系统，实行ISO9001质量管理体系，使各类产品都通过了如ITS、SGS、TUV、BV等公司的FDA、FCC、CE国际认证，并拥有多项发明和实用新型专利。

Relying on the perfect quality inspection, monitoring, feedback system, and implementing the ISO9001 quality management system, All kinds of products have passed the FDA, FCC, and CE 

international certifications from the Lab of ITS, SGS, TUV, BV, as well as a number of inventions and utility model patents.

为了更好的配合总公司的产品线，也为了使各产品线更有竞争力，总公司还孵化出了如镭硕光电和永昌昇精密机械等优质下属公司。

In order to better cooperate with the product line of the head office and to make each product line more competitive, the head office has also hatched high-quality subsidiary companies 

such as Shenzhen Lasor Photoelectric Technology Co., Ltd and Yongchangsheng Precision Machinery Co., Ltd.



Our History

 

2007~2008
2007年公司成立；
2008年量产激光器，建立激光模块行业标准，并占领
市场70%份额

2013~2014
2013年成立永昌昇精密机械有限公司，实现激光器和舞台灯五件件自给自足；
2014年进入消费类激光产品－草坪灯；

In 2013, Yongchangsheng Precision Machinery Co., Ltd. was 
established to achieve five-piece self-sufficiency in laser and stage 
lights.
In 2014, it entered into consumer laser products -Garden laser light;

2010~2012

实现功率从30mw－20w全
系列覆盖；
Achieve power from 
30mw-20w full series 
coverage;

推出舞台灯系列，并和欧洲
最大的舞台灯供应商
LaserWorld建立战略伙伴关系；

Launched a series of 
stage lights and established 
a strategic partnership 
with LaserWorld, 
Europe's largest 
stage light supplier;

The company was established in 2007.
In 2008, mass production of lasers, the establishment 
of laser module industry standards, and occupy 70% 
of the market share.
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2016~2018
2016年开发出白光花园灯，和CTC、Costco、WalMart 等欧美商超建立供货
关系；
2017年进一步扩大花园灯规模，和国内各大电商建立供货关系；
2018年同SHARP公司建立战略伙伴关系，成为SHARP中国地区总经销商；

In 2016, we developed white light garden lamp and established supply 
relationship with CTC, Costco, WalMart and other European and 
American supermarkets.
In 2017, we will further expand the scale of garden lights and establish 
supply relations with major domestic e-commerce companies.
In 2018, it established strategic partnership with SHARP Corporation 
and became the general distributor of SHARP in China.

2019~2020

2019年成立镭硕光电科技有限公司，实现激光舞台灯3W-80W全覆盖；并
且开始根据客户需求提供定制激光器，如驱鸟器，激光手电等；
2020年开发出激光汽车灯，进一步实现激光在民用上的普及；

In 2019, Shenzhen Lasor Photoelectric Technology Co., Ltd. was 
established to achieve full coverage of laser stage lights from 3W-
80W; And began to provide customized laser according to customer 
needs, such as bird repellent, laser flashlight, etc.;
By 2020, we will develop laser car lights to further realize the 
popularization of laser in civil use.

2021~2022
2021年量产专业雕刻设备激光光源，建立行业标准，并占领市场70%份
额，实现年1亿元营业额;
2022年实现舞台机箱改造翻新，且进一步提高激光功率到180W；实现
年营业额到1.6亿；
2021 Mass production of professional engraving equipment laser 
light source, establish industry standards, and occupy 70% of the 
market share, to achieve an annual turnover of 100 million yuan;In 
2022, the stage chassis will be renovated and the laser power will 
be further increased to 180W. Achieve an annual turnover of 160 
million;



旗下子公司
Subsidiary 

深圳市镭硕光电科技有限公司 >>
Shenzhen Lasor Photoelectric Technology Co., Ltd

<< 深圳永昌昇精密机械有限公司
Shenzhen Yongchangsheng Precision Machinery Co., Ltd

Branch Structure



Main Staff

创始人-卫岩平
Founder-Mr.Wei

总经理-孙林红
   CEO-Mr.Sun

     产品经理-陶凯
Product Manager-Mr.Tao

业务经理-段育香
Sales Manager-Novo

技术经理-李中柱
Tech Manger-Mr.Lee

      工程经理-莫桂华
Engineering Manager-Mr.Mo

        生产经理-杨磊
Production Manager-Mr.Yang

品质经理-胡永杰
QA Manager-Mr.Hu
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